
Protokół Nr XI/2025 

 

z sesji Rady Gminy Tarnawatka odbytej w dniu 31 marca 2025 roku 

 

W sesji udział wzięli radni Pan/Pani: 

1. Gajewska Grażyna 

2. Kamiński Leszek 

3. Kaznowska Lucyna 

4. Klich Krzysztof 

5. Kołodziej Krzysztof 

6. Kopczyńki Stanisław 

7. Krzyżanowska Iwona 

8. Luchowski Mateusz 

9. Łaba Aleksandra 

10. Malec Ryszard 

11. Matwiejszyn Mariusz 

12. Oberda Janusz 

13. Rembisz Radosław 

14. Skali Wiesław 

15. Urbański Stanisław 

 

Spoza Rady Gminy w sesji udział wzięli Pan/Pani: 

Piotr Pasieczny – Wójt Gminy 

Marian Szałapski – Sekretarz Gminy 

Sołtysi wg listy obecności 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami oraz realizacji uchwał 

Rady Gminy podjętych na poprzednich sesji. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

• rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Tarnawatka, 

• powołania stałych Komisji Rady Gminy, 

• ustalenia diety dla Przewodniczącego Rady Gminy Tarnawatka, 

• ustalenia diet dla radnych Gminy Tarnawatka, 

• ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowej dla przewodniczącego 

organu wykonawczego jednostki pomocniczej Gminy Tarnawatka, 

• zmiany uchwały Nr VI/39/2024 Rady Gminy Tarnawatka z dnia 30 

października 2024 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2025, 



• wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 

• określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych i doradców zawodowych zatrudnionych w przedszkolach i 

szkołach prowadzonych przez Gminę Tarnawatka, 

• przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tarnawatka w 2025 roku”, 

• przyjęcia Strategii terytorialnej Partnerstwa Roztocze Środkowe, 

• nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Tarnawatka 

środków finansowych stanowiących fundusz sołecki w 2026 roku. 

6. Sprawy rożne i bieżące. 

7. Zakończenie obrad sesji. 

 

Do pkt. 1 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 08.00. Otwarcia XI sesji XI kadencji Rady 

Gminy Tarnawatka dokonał Pan Ryszard Malec, Przewodniczący Rady Gminy 

Tarnawatka. 

 

Do pkt. 2 

 

 Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

na stan 15 radnych, obecnych jest 13. Przewodniczący, w związku z tym 

stwierdził quorum. Po czym odczytał proponowany porządek obrad. 

 Do porządku obrad radni nie wnieśli uwag, ani zastrzeżeń, wobec tego 

Przewodniczący poddał pod głosowanie jawne przyjęcie porządku obrad. 

Obecnych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, 

„wstrzymało się od głosu” 0. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Do pkt. 3 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ryszard Malec poinformował, że 

tradycyjnie protokoły z poprzednich sesji były wyłożone na sali obrad do 

publicznego wglądu, następnie zapytał, czy są uwagi do treści protokołów. Nikt 

nie zgłosił uwag. Przewodniczący zapytała, czy odczytać protokoły z 

poprzedniej sesji. Nikt nie zgłosił takiej potrzeby, wobec tego Przewodniczący 

Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne przyjęcie protokołów z 

poprzedniej sesji bez czytania. Obecnych było 13 radnych, głosowało 13 

radnych, „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0. Protokoły z 

poprzedniej sesji zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Do pkt. 4 

 



Wójt przedstawił sprawozdania z uchwał podjętych na poprzednich 

sesjach, co stanowi załączniki do protokołu. 

W dalszej części Wójt poinformował, że: 

- rozpoczynają się prace rozbiórkowe starych budynków świetlic w Pańkowie i 

w Paucznem, 

- trwają prace remontowe polegające na powiększeniu kuchni w świetlicy w 

Suminie, 

- rozpoczęła się budowa chodników w Tarnawatce przy ulicy Szkolnej, w 

Tarnawatce-Tartaku przy ulicy Widokowej oraz w Wieprzowie, 

- została podpisana umowa z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska 

na utylizację 63 ton azbestu z terenu gminy Tarnawatka, 

- trwają prace projektowe na wykonanie trzech odcinków dróg w Niemirówku, 

Klocówce i w Tarnawatce-Tartaku do nowego osiedla, 

- złożyliśmy wniosek na budowę dwóch odcinków dróg polnych w Dąbrowie 

Tarnawackiej (strona zachodnia) oraz drogi w Hucie Tarnawackiej tzw. 

„Gawędówka”, 

- trwają prace przy realizacji budowy indywidualnych źródeł ciepła na terenie 

Gminy Tarnawatka. 

 

Do pkt. 5 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Tarnawatka. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 

Pan Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. 

Obecnych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 14, „przeciw” 0, 

„wstrzymało się od głosu” 1. Uchwała Nr XI/67/2025 została podjęta zwykłą 

większością głosów i stanowi załącznik Nr … do protokołu. Głosowanie 

imienne stanowi załącznik do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał projekt 

uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Gminy. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 

Pan Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/. Obecnych było 

15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się od 

głosu” 0. Uchwała Nr XI/68/2025 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik Nr … do protokołu. Głosowanie imienne stanowi załącznik do 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał projekt 

uchwały w sprawie ustalenia diety dla Przewodniczącego Rady Gminy 

Tarnawatka. 



Pan Wiesław Skali zapytał, skąd wzięła się kwota 2250 zł. 

Wójt wyjaśnił, że kwota ta stanowi podwyżkę 30%, która to została 

ustalona na posiedzeniu Komisji Rady Gminy Tarnawatka. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 

Pan Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/. Obecnych było 

15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się od 

głosu” 2. Uchwała Nr XI/69/2025 została podjęta zwykłą większością głosów i 

stanowi załącznik Nr … do protokołu. Głosowanie imienne stanowi załącznik 

do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał projekt 

uchwały w sprawie ustalenia diet dla radnych Gminy Tarnawatka. 

Pan Samulak Mariusz sołtys Huty Tarnawackiej, zapytał, czy gminę stać 

jest na takie podwyżki, skoro nie ma pieniędzy na inne rzeczy i czy to nie 

spowoduje podniesienia podatków. 

Pan Wiesław Skali powiedział, „że dzisiaj się podnosi radnym a może to 

jest wdzięczność dla wójta i później będziecie sobie nawzajem podnosić 

wynagrodzenia”. 

Pani Aleksandra Łaba, poinformowała, że to są za duże pieniądze w skali 

roku. 

Dyskusja na temat diet. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest to podwyżka 30% i jest to jego 

propozycja. Wójt dodał, że praca radnego, czy sołtysa to nie jest tylko praca na 

sesjach, czy komisjach, ale również na różnych spotkaniach i imprezach na 

terenie gminy i poza gminą. 

Pani Aleksandra Łaba poinformowała, że decydując się na kandydowanie 

na radną/radnego gminy, każdy z radnych wiedział, że jest to praca społeczna, a 

nie zarobkowa, Pani Aleksandra Łaba dodała, że dla niej jest to zaszczyt pełnić 

funkcję radnej. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 

Pan Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. 

Obecnych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 12, „przeciw” 2, 

„wstrzymało się od głosu” 1. Uchwała Nr XI/70/2025 została podjęta zwykłą 

większością głosów i stanowi załącznik Nr … do protokołu. Głosowanie 

imienne stanowi załącznik do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał projekt 

uchwały w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowej dla 

przewodniczącego organu wykonawczego jednostki pomocniczej Gminy 

Tarnawatka. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 

Pan Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. 

Obecnych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 14, „przeciw” 0, 



„wstrzymało się od głosu” 1. Uchwała Nr XI/71/2025 została podjęta zwykłą 

większością głosów i stanowi załącznik Nr … do protokołu. Głosowanie 

imienne stanowi załącznik do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/39/2024 Rady Gminy Tarnawatka z 

dnia 30 października 2024 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2025. 

Pan Sekretarz wyjaśni projekt uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 

Pan Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. 

Obecnych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, 

„wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr XI/72/2025 została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik Nr … do protokołu. Głosowanie imienne 

stanowi załącznik do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 

Pan Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. 

Obecnych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, 

„wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr XI/73/2025 została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik Nr … do protokołu. Głosowanie imienne 

stanowi załącznik do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał projekt 

uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych zatrudnionych w 

przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Tarnawatka. 

Pan Sekretarz wyjaśnił projekt uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 

Pan Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. 

Obecnych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, 

„wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr XI/74/2025 została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik Nr … do protokołu. Głosowanie imienne 

stanowi załącznik do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tarnawatka w 2025 

roku”. 



Pan Sekretarz wyjaśnił projekt uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 

Pan Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. 

Obecnych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, 

„wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr XI/75/2025 została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik Nr … do protokołu. Głosowanie imienne 

stanowi załącznik do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Strategii terytorialnej Partnerstwa Roztocze 

Środkowe. 

Pan Wójt wyjaśnił projekt uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 

Pan Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. 

Obecnych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, 

„wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr XI/76/2025 została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik Nr … do protokołu. Głosowanie imienne 

stanowi załącznik do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał projekt 

uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

Tarnawatka środków finansowych stanowiących fundusz sołecki w 2026 roku. 

Pan Wójt uzasadnił projekt uchwał tym, że w przyszłym roku nie będzie 

możliwości pozyskać pieniędzy z tzw. „Polskiego Ładu” i będzie gminie ciężko 

realizować inwestycje. 

Pani Aleksandra Łaba poinformowała, że to mieszkańcy decydują i 

dogadują się z urzędem gminy na jaki cel są przeznaczone pieniądze z funduszu 

sołeckiego. 

Pan Wiesław Skali powiedział, że fundusz sołecki powinien zostać 

uchwalony na kolejny rok, ponieważ nie skorzystała do tej pory ani ulica Jasna 

ani ulica Północna w Tarnawatce. 

Pan Wójt poinformował, że do budowy drogi powiatowej ulicy Jasnej 

gmina dołożyła ok 800 tys., zł i również została położona nawierzchnia 

asfaltowa na ulicy Północnej.  

Dyskusja na w/w temat. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 

Pan Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. 

Obecnych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 5, „przeciw” 4, 

„wstrzymało się od głosu” 6. Uchwała Nr XI/77/2025 została podjęta zwykłą 

większością głosów i stanowi załącznik Nr … do protokołu. Głosowanie 

imienne stanowi załącznik do uchwały. 

 

Do pkt. 6 



 

 Nie zgłoszono. 

 

Do pkt. 7 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ryszard Malec ogłosił zamknięcie obrad XI 

sesji IX kadencji Rady Gminy Tarnawatka. Podziękował radnym, za udział w 

obradach XI sesji IX kadencji Rady Gminy Tarnawatka. 

Sesje zakończono o godz. 09.12. 

 

Protokołowała Przewodniczący Rady Gminy 

 

Magdalena Kulas Ryszard Malec 

 


